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          REPUBLIKA HRVATSKA 
BJELOVARSKO-BILOGORSKA ŽUPANIJA 
        OPĆINA ROVIŠĆE 
         Općinsko vijeće 

 
KLASA: 024-01/23-01/5 
URBROJ: 2103-14-01-23-2 
 
Rovišće, 30. studenog 2023. 

 
 

Z A P I S N I K 
 
 
sa 16. sjednice Općinskog vijeća Općine Rovišće održane dana 30. studenog 2023. godine u 18,30 sati 
u prostorijama Općine Rovišće. 
 
  Sjednici je bilo nazočno 11 vijećnika:  
LUKA MARKEŠIĆ, MARIJANA ĆUK, ANĐELINA DOMINKOVIĆ, MARINA RISEK, IVICA HRGA, JOZO 
ŠUKAN, IVICA TANJIĆ, MIHAELA ANDRIĆ, JASMIN KOMLJENOVIĆ, ROKO PAŠALIJA i ZDENKA 
ŽUŽIĆ. 
  Sjednici nije bila nazočna: SABINA DŽOLAN MARODOLAC.   
  Osim toga, sjednici su bili nazočni općinski načelnik SLAVKO PRIŠĆAN, viša stručna 
suradnica za financije i računovodstvo u JUO SANJA HORVAT, predsjednik Socijalnog vijeća STJEPAN 
ŠIMUNOVIĆ, stručna suradnica za informiranje i projekte u JUO TANJA RATKOVIĆ, i viši referent za 
opće i uredske poslove u JUO NATALIJA JAGARIĆ ŠUVELJAK. 
  Predsjednik Općinskog vijeća LUKA MARKEŠIĆ otvorio je sjednicu, pozdravio sve 
nazočne i utvrdio da se na sjednici mogu donositi pravovaljane odluke, jer je nazočno 11 od 12 vijećnika. 
  Predsjednik Općinskog vijeća predložio je da se usvoji dnevni red, prijedlog kojega su 
vijećnici primili uz poziv na sjednicu. Predloženi dnevni red je usvojen JEDNOGLASNO kako slijedi:  
 
 

D N E V N I   R E D 
 
 

1. Usvajanje Zapisnika sa 15. sjednice Općinskog vijeća. 
 

2. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnoj naknadi.  
 

3. Donošenje Odluke o vrijednosti boda komunalne naknade. 
 

4. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom doprinosu. 
 

5. Donošenje Odluke o visini poreznih stopa poreza na dohodak Općine Rovišće. 
 

6. Donošenje Odluke o osnivanju Savjeta mladih Općine Rovišće. 
 

7. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti na Kraći program ranog učenja engleskog 
jezika Dječjeg vrtića „Palčica“. 

 
8. Pitanja i prijedlozi. 

 
 

TOČKA 1. 



 - 2 - 

 
  Predsjednik Općinskog vijeća predložio je da se usvoji Zapisnik sa 15. sjednice 
Općinskog vijeća, koji su vijećnici dobili uz poziv na ovu sjednicu. Nema primjedbi na isti. 
  Kako nitko od nazočnih nije imao primjedbi, Zapisnik je usvojen JEDNOGLASNO. 
 
 

TOČKA 2. 
 

Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke. Radi se o 
donošenju Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnoj naknadi. Komunalna naknada je 
novčana naknada koja se plaća za održavanje komunalne infrastrukture. Plaćamo je 4 puta godišnje, 
odnosno dospijeva na naplatu svaka tri mjeseca. Ovdje smo razmišljali o mogućnosti uvođenja više 
zona naplate, kao i podjele visine boda komunalne naknade za poslovne prostore i stambene prostore. 
Prepušta riječ općinskom načelniku. 

Općinski načelnik kaže kako je ovo jedna od točaka oko koje se trudilo posložiti 
materijale i prijedloge kako bi mogli donijeti razumnu Odluku i u isto vrijeme biti u korak sa ostalim 
općinama i njihovim naplatama komunalne naknade. Kada je riječ o više zona, moramo se složiti da 
nisu isti uvjeti života u naselju Domankuš, Predavac i sl. i na Trgu hrvatskih branitelja u Rovišću, što je 
jedan od razloga uvođenja više zona. Komunalna naknada i naknada za uređenja voda se naplaćuju u 
isto vrijeme, odnosno obveznici smo plaćanja jednog i drugog. Problem s kojim smo se susreli je taj da 
nismo imali dobre podatke o kvadraturi stambenih objekata jer su ih mjerili studenti, pa je dio loše 
odrađen. Nakon provedene legalizacije dobili smo bolje rezultate. Redovno podliježemo financijskim 
kontrolama koje nas forsiraju da šaljemo opomene, ovrhe i sl. Osjetljivi smo na socijalno pitanje budući 
da troškovi života rastu iz dana u dan. Ovdje smo da raspravimo trebamo li ostaviti iste cijene kao 
početkom 2003. godine od kada su na snazi te cijene ili umjereno povećati cijene. Kao primjer možemo 
dati Grad Bjelovar koji niže iznose od nas, a Općina Zrinski Topolovac ima veće cijene od nas. Moramo 
imati na umu da se također od 2003. godine do sad puno toga izgradilo i obnovilo i još  uvijek se radi 
na tome.  

Predsjednik Općinskog vijeća postavlja pitanje vijećnicima hoće li se ići u više zona ili 
ostati pri jednoj, te hoće li se naknada za poslovne objekte povećati u odnosu na stambene. 
  Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 
  IVICA HRGA predlaže da se iznosi za poslovne objekte povećaju, a za stambene 
objekte da ostanu isti. 
  MARIJANA ĆUK kaže kako se slaže sa Ivicom Hrgom da se iznosi ne uvećavaju. 
  Općinski načelnik kaže kako je on odgovoran za kreiranje proračuna i da svi 
priželjkujemo veći proračun, a kako ćemo raditi i normalno funkcionirati ako nemamo dohodak. 
  IVICA HRGA pita odnosi li se to i na općinske poslovne objekte.   
  Općinski načelnik odgovara da se odnosi na sve. 
  U ovom trenutku više vijećnika se uključilo u raspravu. 
  Predsjednik Općinskog vijeća traži mir i postavlja pitanje hoćemo li jednu zonu u Općini 
Rovišće ili ćemo ići na više zona. 
  Vijećnici su izglasali da će ostati jedna zona.     
  Predsjednik Općinskog vijeća upituje hoćemo li mijenjati koeficijent namjene poslovnog 
prostora u odnosu na koeficijent namjene stambenog prostora.      
  Vijećnici su izglasali da se koeficijent namjene poslovnog prostora poveća u odnosu na 
koeficijent namjene stambenog prostora, tako da koeficijent namjene iznosi 1,2 za poslovne objekte, a 
1,00 za stambene objekte.    

Kako se više nitko nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao je na 
glasovanje donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnoj naknadi. ODLUKA je 
donesena JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio. 
   
 

TOČKA 3. 
 

  Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke. Radi se o 
donošenju Odluke o vrijednosti boda komunalne naknade. Ova Odluka nadovezuje se na prethodnu. 
Trenutno je vrijednost boda 0,054 eura po m2 površine nekretnine za koju se plaća komunalna naknada, 
a prijedlog je da se taj iznos uveća za 13%, što bi iznosilo 0,060 eura po m2. Za poslovne objekte 
povećanje bi bilo veće zbog povećanja koeficijenta namjene poslovnog prostora. Daje riječ Sanji Horvat.
  SANJA HORVAT kaže kako bi ovime Općina Rovišće obračunala 11.000,00 eura 
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godišnje više s tim podacima. Naglasak je na obračunati, što ne znači i naplatiti. Kada govorimo o 
poslovnim objektima, imamo u evidenciji 8.664 kvadrata poslovnih prostora, što bi značilo 2.500,00 eura 
godišnje više nego do sada.          
  Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 
  Više vijećnika se uključilo u raspravu o iznesenom. 
  Kao rezultat postigao se dogovor da iznos boda komunalne naknade po m2 iznosi 0,60 
eura za poslovne prostore i stambene prostore. 
  Kako se više nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća 
dao je na glasovanje donošenje Odluke o vrijednosti komunalnog boda. ODLUKA je donesena 
JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio.  
 
  

TOČKA 4. 
 

  Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke. Radi se o 
donošenju Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom doprinosu. Upoznaje vijećnike sa 
definicijom komunalnog doprinosa i za što se plaća. Ovdje se ne radi o povećanju ili smanjenju visine 
boda, već se zaokružuje valuta kune u euro. I dalje ostaju tri zone kao i do sada, te za prvu zonu iznos 
1,30 eura, za drugu zonu 1,00 euro i za treću zonu 0,70 eura. 
  Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 
  Kako se nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao 
je na glasovanje donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom doprinosu. 
ODLUKA je donesena JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio. 
   
 

TOČKA 5. 
 

Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke. Riječ je o 
donošenju Odluke o visini poreznih stopa poreza na dohodak Općine Rovišće. Na vijeću je da odluči 
koja će biti viša i niža stopa poreza na dohodak. Prepušta riječ Sanji Horvat. 

SANJA HORVAT kaže kako je donesena nova porezna politika koja omogućava 
samostalnost jedinicama lokalne samouprave. Trenutno važeća stopa u Republici Hrvatskoj je viša 30 
posto, a niža 20 posto. Jedinicama lokalne samouprave je omogućen raspon od 15-22 posto za nižu 
stopu, i od 25-33 posto za višu stopu. Ovisno o tome koju stopu odredimo, bit će riječ o 5 ili 50 tisuća 
eura godišnje gubitka. Za prijedlog dajemo da ostanu stope kao i što smo imali do sada, a to je 20 posto 
za nižu stopu poreza na dohodak, a 30 posto za višu stopu poreza na dohodak. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 
Kako se nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao 

je na glasovanje Odluku o visini poreznih stopa poreza na dohodak Općine Rovišće. ODLUKA je 
donesena JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio. 

 
 

TOČKA 6. 
 

Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke o čemu su 
nazočni dobili materijal uz poziv na sjednicu. Prepušta riječ općinskom načelniku.    

Općinski načelnik upoznaje vijećnike sa funkcijom Savjeta mladih. Savjet mladih je 
savjetodavno tijelo u jedinici lokalne samouprave čiji je cilj promicanje i zagovaranje prava, potreba i 
interesa mladih te njihovo aktivno uključivanje u javni život. Oni svojim radom imaju utjecaj na pripremu, 
donošenje i provedbu Odluka Općinskog vijeća. Savjet mladih može organizirati određene edukacije, 
suradnje i slično. Savjet mladih se sastoji od 5 članova, uključujući predsjednika i zamjenika 
predsjednika. Članovi mogu biti osobe u rasponu od 15 do 30 godina. Članove Savjeta mladih bira 
Općinsko vijeće na temelju podnesenih prijava na Javni poziv. Savjet mladih smo obvezni imati sukladno 
Zakonu o savjetu mladih i Zakonu o lokalnoj i područnoj samoupravi. Kada se raspiše Javni poziv rok 
je 20 dana za podnošenje prijave. Njihov rad se temelji na vlastitoj perspektivi da predlože promjene 
koje će zadovoljiti njih same i druge mlade osobe u zajednici u kojoj žive. Predlažemo da danas 
donesemo Odluku o osnivanju Savjeta mladih Općine Rovišće, a raspisivanje Javnog poziva ostavimo 
za iduću sjednicu Općinskog vijeća. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 
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Kako se nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao 
je na glasovanje Odluku o osnivanju Savjeta mladih Općine Rovišće. ODLUKA je donesena 
JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio. 

 
 
 

TOČKA 7. 
 
 

Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke. Radi se o 
donošenju Odluke o davanju suglasnosti na Kraći program ranog učenja engleskog jezika Dječjeg vrtića 
„Palčica“. Prepušta riječ Sanji Horvat. 

SANJA HORVAT kaže kako je riječ o programu ranog učenja engleskog jezika u 
Dječjem vrtiću „Palčica“. Program je poslan na verifikaciju u Ministarstvo znanosti i obrazovanja koje 
treba dati suglasnost. Trenutno ima otprilike 20 zainteresiranih roditelja. Odgojiteljica Selena ima B2 
kvalifikaciju, te će ona predavati taj program. Iznos programa iznosit će 20,00 eura po roditelju. Program 
će se održavati dva puta tjedno po 45 minuta. U planu je da se program pohađa u dvije grupe.  

Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom.   
  Predsjednik Općinskog vijeća pita za sufinanciranje vrtića koje je donijela Vlada 
Republike Hrvatske.          
  SANJA HORVAT kaže kako primamo 10.600,00 eura mjesečno sufinanciranja, a sve 
ovisi o ekonomskoj cijeni vrtića. Svake godine će se donositi nova Odluka.   
  Predsjednik Općinskog vijeća podsjeća vijećnike kako su već razgovarali na prethodnim 
sjednicama o povećanju cijene vrtića budući da troškovi i plaće rastu, a cijena ostaje ista. 

Kako se više nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća 
dao je na glasovanje Odluku o davanju suglasnosti na Kraći program ranog učenja engleskog jezika 
Dječjeg vrtića „Palčica“. ODLUKA je donesena JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini 
njegov sastavni dio. 

 
 

TOČKA 8. 
 

Predsjednik Općinskog vijeća poziva vijećnike da iznesu pitanja i prijedloge ako ih 
imaju. 

Predsjednik Općinskog vijeća zahvaljuje općinskom načelniku i Općini Rovišće na 
mostu u Žabjaku koji je saniran i pušten u promet.      
  IVICA TANJIĆ zahvaljuje općinskom načelniku, Općini Rovišće, Komunalcu Rovišće i 
svima koji su sudjelovali u pripremi i otvaranja Vatrogasnog centra Rovišće. Misli kako je prošlo lijepo i 
svečano, baš kako priliči jednom otvorenju, te se zahvaljuje svima na dolasku.   
  Općinski načelnik se slaže sa izrečenim, te se također zahvaljuje svima koji su 
sudjelovali i prisustvovali otvorenju.         
  IVICA TANJIĆ pita kakva je situacija sa vagom u Rovišću, odnosno može li se staviti u 
funkciju ili je bolje da se makne.         
  Općinski načelnik kaže kako može, ali pitanje je koliko bi nas to financijski koštalo. 
Trebamo prvo vidjeti zainteresiranost stanovništva. Također za zadnje tariranje vage nam je trebalo 4 
godine kako bi otplatili taj trošak.        
  IVICA HRGA kaže kako bi najbolje bilo u potpunosti maknuti vagu. 

Općinski načelnik upozorava na situaciju DVD-a Predavac, odnosno na činjenicu da se 
još uvijek nije ništa promijenilo, te se kao Općinsko vijeće trebaju angažirati oko toga.  
  Predsjednik Općinskog vijeća pita na koji način da oni kao Općinsko vijeće interveniraju.
  Općinski načelnik predlaže da se donese odluka o angažiranju odvjetnika i da se 
podnese tužba protiv njih.          
  IVICA TANJIĆ predlaže da se na jednoj od idućih sjednica Općinskog vijeća pripremi 
materijal i prijedlog što je potrebno kako bi mogli reagirati kao Općinsko vijeće i pokrenuti proces.
  Općinski načelnik izvještava Općinsko vijeće o radu od protekle sjednice Općinskog 
vijeća. Proveden je Javni poziv za stambeno zbrinjavanje mladih, turizam i poljoprivredu, od toga imamo 
40 prijavljenih za poljoprivredu, 12 za stambeno zbrinjavanje mladih i 2 za turizam. Rekonstrukcija 
Društvenog doma Rovišće je u punom zahvatu, te se kompletno mijenja struja. Odvaja se wc od kafića, 
te se uređuje predprostor Društvenog doma. Poslane su božićnice za umirovljenike u iznosu od 40,00 i 
50,00 eura. Pripremljena je Odluka za studente, za njih 40 od prijavljenih 45. Objavljen je program 
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Adventa u Rovišću, te pohvaljuje suradnju sa župnikom vlč. Mijom Posavcem. Završen je nogostup 
prema Kraljevcu i nogostup u Podgorcima, te je svakome vrijednost nešto više od 80.000,00 eura. 
Završena je nadstrešnica u vrtiću, te je sada naš vrtić opremljen tako da konkurira vrtićima u ostalim 
gradovima. Božićni koncert će se održati 28. prosinca. Predstava kazališta Kerekesh će se održati 10. 
prosinca. Završen je most u Žabjaku i pušten u promet. Nabavljeni su pokloni za djecu u vrtiću i 
predškolce. Još uvijek se govori o vrtiću u Predavcu. Postoji neko rješenje da se u Predavcu škola 
nadogradi, a u Podgorcima da se gradi nova škola, te za sada još uvijek ne znamo koje je najbolje 
rješenje. Pišemo dopise Županijskim cestama i županu za županijske ceste koje su u vrlo lošem stanju. 
Hrvatskim željeznicama se šalju dopisi zajedno sa načelnicom Zrinskom Topolovca, a vezano uz vlak 
koji ne staje u naselju Rovišće, već putnici moraju ići u Sveti Ivan Žabno na stanicu. U tijeku je uređivanje 
centra Rovišća za advent, te poziva vijećnike na paljenje prve adventske svijeće u subotu. Radovi su u 
tijeku na tržnici te sve ide prema planu. Uskoro će biti raspisivanje natječaja za komunalnog redara.
  MARIJANA ĆUK pita što je sa Pivcem, odnosno njegovom zainteresiranošću za 
otvaranje trgovine. 

Općinski načelnik kaže kako su zainteresirani za zemljište, ali prvo treba ići na procjenu 
kako bi ga mogli prodati.         
  STJEPAN ŠIMUNOVIĆ pita što je sa rasvjetom u Kovačevcu u vinogradima. 
  Općinski načelnik kaže kako je u planu postavljanje novih stupaca, te će se tada sve 
rješavati. 
 
 

 
- D o v r š e n o - 

 
 
 
 
    ZAPISNIK VODILA:                PREDSJEDNIK 
               OPĆINSKOG VIJEĆA 
 
Natalija Jagarić Šuveljak, bacc. admin. publ., v.r.                         Luka Markešić, v.r. 


